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Styremøtereferat  26 aug 2024 18:30 - Sarpsborg skytterhus  (Møte 5/2024) 

 
Tilstede (8): Tor-Arne Solbakken, Oddvar Andersen, Atle Brendryen, Øyvind Johannesen (fra sak 

055/2024), Egil Andre Finnestad, Kåre O. Larsen, Morten Oliversen, Roald Opsahl  

Forfall (1):  Tore Torp, 

Referent: Roald Opsahl 

 

Saksliste (Sak 049/2024 - 062/2024) 

 
049/2024 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent. 

 

050/2024 Referat Styremøte 1. juli 2024 

Ingen merknader, godkjent. 

 

051/2024 Samlagets økonomi 

Styret gjennomgikk regnskap utsendt 25 august av kasserer. Oddvar 

redegjorde og kommenterte: 

 Samlagstevnet er enda ikke ført – vil bli et underskudd på ca 5860 

 Post 3430 viser en retur pga en dobbel utbetaling 

 Østfoldserien – foreløpig viser regnskapet bare utgifter, ingen inntekter 

Vedtak: Tatt til etterretning. Kasserer ble bedt om snarest mulig å sende ut 

fakturaer for cuper og Østfoldserien slik at både samlaget og arrangerende lag 

kan få dette ført på årets regnskap.  

 

052/2024 Østfoldserien – status før siste runde 

Det har vært en jevn økning av deltakere på alle stevner, spesielt på 100m 

hold, mindre slik effekt på lengre hold. Det ble notert at det var gledelig med 

økning iblandt ungdom. Premieutdelingen for Østfoldserien vil bli digital, dog 

ikke med full live-streaming, den er planlagt noen dager etter siste stevne for å 

gi tid til nødvendige utregninger.  

 

Tatt til etterretning 

 

053/2024 Cupskyting - Evaluering  

Det har deltatt seks (av femten) lag både i klassecupen og i Østfold Cupen. 

Skjeberg (med hjelp fra Råde) arrangert finale i Østfoldcupen 22 august. Et 

vellykket arrangement. Rakkestad arrangerte finale i klassecupen 20 august. 

Det ble bemerket at dette arrangementet dro ut i tid slik at det på slutten ble 

veldige vanskelige lysforhold. Ved fremtidig planlegging av cuper bør vi prøve 

å arrangere første runde tidligere, helst i mai, men det er også viktig at laga får 

mulighet til å danne seg et godt inntrykk av potensielle deltakere før 
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påmeldingsfristen går ut. Innspill til terminlistemøtet er at det bør være en 

runde/måned med finale i august. Det ble ellers nevnt at hele tolv av femten 

lag var representert på Samlagsstevnet, lagene som ikke stilte var Aremark, 

Ise og Rødenes.  

 

054/2024 Mulig utsettelse av Terminlistemøtet 12 september 

Leder informerte om at han var forhindret i å delta 12 september, dermed må 
enten en annen ta ansvar for møtet eller det må utsettes. Det var raskt enighet 
om at møtet bør avholdes som planlagt, og at Egil (som styrets nest-leder) tar 
ansvaret for å avholde møtet, så lenge leder sender ut invitasjonene. 
Følgende punkter ble notert som innspill til møtet: 

 Påsken skape noen problemer for vårstevnene.  

 Vi MÅ unngå fire stevner på en helg. 

 Skyting om ORG medaljen har ikke hatt fastlagt rotasjon.  

 Fylkesmesterskapet skal i 2025 arrangeres av Follo (Rotasjon her er to 

ganger Østfold, en gang Follo) 

 
Vedtak: Leder utsender oppdatert invitasjon og utkast til terminliste (første 
innkalling ble sendt 7 august), nest-leder tar ansvar for gjennomføring av 
møtet 12 september kl 18:30 i Sarpsborg. 

 
055/2024 Leder-/ungdomsledermøtet Fredriksten 2. – 3. november 

 
Enighet om følgende punkter til sakslista: 

 Østfoldserien – Evaluering og evt. Endringer 

 Klassereglene gjeldene fra 1/10-24 (fra DFS styre) 

 Saker til ombudsmøtet 

 Rekruttering og ungdomsarbeid 

o Overgangen ungdom til voksen 

o Spesielt hvordan engasjere foreldre 

o Instruktører og utdanning 

o Bruk av ungdom som ressurs 

o Veiledningskurs 

 Felt – øke interesse og aktivitet 

Enighet om å invitere Tor Harald Lund til å orientere om arbeidet i 
Teknisk/Sportslig utvalg  
 
Leder foreslo en justering av hvordan lag skulle belastes, medlemmer av 
ungdomsutvalg/feltutvalg skal ikke belastes laga.  
 
Vedtak: Godkjent 
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056/2024 Valgkomiteens arbeid 
 

Egil A gjennomgikk hvilke poster som var på valg, forespurte styremedlemmer 
som var på valg om deres villighet til eventuelt å ta gjenvalg. Det ble foreslått 
at Egil A som styrets kontakt med valgkomiteen inviterte komiteen til en 
samling for planlegging av videre arbeid fram mot ombudsmøtet. 
 
Tatt til etterretning 

 
057/2024 Samlagets hjemmeside 
 

(Se også 008-d/2024, 015-Pkt3/2024, 032/2024, 045/2024).  
 
Det ble notert at vi enda ikke hadde fått orden på denne siden, tiltross for et 
klart oppdrag i sak 045/2024, tilsynelatende hadde intet skjedd siden siste 
møte. Det viste seg dog at en god del arbeid var gjort for å oppdatere filarkiv 
for referater og andre dokumenter, dette var ikke synlig før man ba DFS IT 
Support om å konvertere fra EPI Server løsning til Grasrot løsningen. Det ble 
forklart at man måtte ha orden på eldre dokumentarkiv før konvertering for å få 
meningsfylte datoer på dokumenter, den nye løsningen gir ikke manuell 
kontroll på slike datoer. Det gjenstod nå bare å finne fram valgliste fra 
ombudsmøtet 2022.  
 
Vedtak: Roald framskaffer dokumenter fra ombudsmøtet 2022 og oversender 
dette snarest, Oddvar skal så laste opp, gjennomføre en siste kontroll av 
kompletthet på gamle dokumenter for så å bestille konvertering. 

 
058/2024 Orientering fra Ungdomsutvalget 
 

Ikke så mye synlig aktivitet siden siste møte, men planleggingen av 
deltakelsen i Ungdomsstevnet i Numedal 2024 (8 september) er godt i gang. 
Det er påmeldt 35 deltakere, med felles bosted (det ble notert at dette er flere 
enn det som deltok på eget samlags stevne!)  
 
Det er foreslått at ungdomsutvalget har et møte før samlingen på Fredriksten, 
bl.a. for å diskutere uttakskriterier. Man konstaterte også at styret var delt i 
synet på om man i cuper skulle ha regler om at alle deltakere skulle telle eller 
om dårligste resultat skulle strykes. Man må veie syndebukk problematikk mot 
klare tradisjonelle konkurranse regler som jo vil komme inn før eller senere i 
en skytters karriere. Enighet om at ungdomsutvalget fulgte opp saken om en 
rekrutt tatt ut på et lag kan skyte med 6.5 om forholdene favoriserer dette (se 
sak 042/20234) 

 
Tatt til etterretning 
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059/2024 Orientering fra feltutvalget 
 

Lite nytt å rapportere. Det ble kommentert at LS felt ikke var optimalt, men 
viktig for å synliggjøre denne gren. Tiltross for få lokale utøvere fikk Østfold 
gode resultater. Det vil bli foreslått å ha minst to feltsamlinger i regi samlaget, 
inkludert en breddesamling felt. Dette er et langsiktig arbeid for å gjenskape 
miljøet.  
 

Tatt til etterretning 

 
060/2024 Utdanningskontakten. 
 

Intet å melde. 
 
 
061/2024 Neste møte 
 

Tirsdag 8 oktober, Sarpsborg kl 18:30 
 
 
062/2024 Eventuelt 
 

Intet. 

 

 

 

Møtet hevet kl 20.29. 

 

 

 

 
Oversikt tidligere møter 2024 

29 jan 2024 - Sarpsborg  (Møte 1/2024) Sak 001-015/2024 

3 mars 2024 - Sarpsborg  (Møte 2/2024) Sak 016-022/2024 

22 april 2024 – Sarpsborg (Møte 3/2024) Sak 023-034/2024 

1 juli 2024 – Sarpsborg (Møte4/2024) Sak 035-048/2024 

 


